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Pan Andrzej Romaniak

Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

Jakuba Osiki złożonąw dniu 28 listopada2lZ3 r.

Profile miejskie na Facebooku służą do informowania mieszkńców o pracy urzędu

i podlegĘch jednostek, o realizowanych i planowanych inwestycjach, komunikatach

i ogłoszeniach, aktywności burmisttzaorazdo kontaktu zmieszkaircami. Tego Ępu działalność
w obszałzę informacji i promocji podejmują prawie wszystkie jednostki samorządu

w Polsce.

Burmistrz Miasta Sanoka powierzył redagowanie tekstów i zamięszczanie ich
na profilach swoim zastępcom oraz vqtznaczonym pracownikom Urzędu Miasta Sanoka.

W dobie Internetu, masowej komunikacji cyfrowej musi jednocześnie budzić duze zaskoczęnię
poczynione przez Pana stwierdzenie o rzekomo wzmożonej aktywności oficjalnych profili
miasta na tóżmych forach dyskusyjnych. Wydaje się bowiem, że rolą samorządu jest

informowanie i docieranie do jak największej liczby mieszkańców, czemu zaróvłno Internet jak
fora dyskusyjne tam istniejące niewątpliwie temu sŁvżą, Z zaskoczeniem i ogromnym
niepokojem przyjmuję Pana stwierdzenie jakoby rzeczona aktywnośćmiałatez nosić znarriona
hejtu. Uważałrt, że rolą każdego Radnego w tym i Pana jest niezwŁoczne reagowanie na tego

typu sytuacje i poleganie przy Ęm na faktach, a nie na opiniach czy zasłyszanych plotkach.

Proszę zatymPana w §m miej scu, ńy niervilocznie powiadomił Pan Urząd Burmistrza Miasta
Sanoka o przypadkach hejtu, o których Pan pisze, względnie niezńocznie zau,iadomił o §m
właściwe organy ścigania. Pragnę Pana poinformować i utwierdzić, że Burmistrz Miasta
Sanoka Tomasz Matuszewski niezmiennie deklaruje wolę zwalczaniahejtu i nieprawdzivłych
informacji, stądteż mój apel do Pana o aktywnośó i pomoc w tym wzg!ędziejest aktualny.

Ufam, że przedstawione wyjaśnienie rozwiewa Pana obawy co do profesjonalnego charakteru

wskazanych ptzez Pana miejskich profili internetowych" Jednocześnię informuję, ze są one

przeznaczone do informowania jlw, stąd tez Radni nie mogą umieszczaó swoich prywatnych
wpisów. Biorąc pod uwagę Pńską wzmażoną akĘwność w kończącej się kadencji Rady
Miasta arożpoczynającej się jednocześnie kampanii wyborczej do wyborów samorządowych
wierzę, żę nawet brak możliwości umięszczania wpisów na miejskich profilach internetowych

nie przeszkodzi Panu w informowaniu opinii publicznej o swoich niekwestionowanych
osiągnięciach w wykonywaniu mandatu Radnego.
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